
Zápisnica zo stretnutia pedagogickej komisie dňa 5.12.2014 

Program:  1) Stanovisko Pedagogickej komisie AS FEI STU k materiálu „Ďalšie podmienky 

prijímania na inžinierske štúdium na FEI STU na akademický rok 2015/16“ 

  2) Rôzne 

Prítomní: Jančárik, Vajda, Rudolf, Belasová, Poljovka 

K bodu 1): 

Materiál, ktorý bol vypracovaný prodekanom prof. Oravcom, bol rozposlaný členom AS FEI STU dňa 

4.12.2014. V tejto podobe bol prezentovaný na predsedníctve AS FEI STU, ktoré požiadalo 

pedagogickú komisiu (PK) o vyjadrenie: 

Stanovisko pedagogickej komisie: 

- Odporúča akademickému senátu prijať predložený materiál s tým, že časti týkajúce sa 

dištančnej metódy štúdia navrhuje z materiálu vypustiť. 

- Súhlasí s úpravou počtu uchádzačov, ktorých plánuje fakulta prijať na štúdium príslušného 

študijného programu. 

- Návrh možnosti študovať aj dištančnou metódou vo vybraných študijných programoch 

inžinierskeho štúdia nie je v súlade s doterajším rozhodnutím Vedeckej rady FEI STU a s tým, 

že AS FEI STU nemôže/nemá nijaký právny podklad na to, aby schvaľoval metódu štúdia, 

môže schvaľovať iba ďalšie podmienky prijímania vrátane počtu prijatých študentov. PK 

neodporúča obnovenie dištančnej metódy štúdia v Ing. štúdiu. Príslušné rozhodnutie je 

v kompetencii vedeckej rady FEI STU a vedenia fakulty. 

K bodu 2): 

Budúci rok končí doterajšia akreditácia fakulty a bude platiť nová. Názory na formu realizácie tejto 

situácie nie sú jednotné a jednoznačné. Preto žiadame vedenie fakulty o dôsledné prešetrenie 

a naplánovanie prechodu štúdia z jednej akreditácie do druhej z hľadiska platnej legislatívy 

i aktuálnych dokumentov STU. 

 

 

V Bratislave 5.12.2014      Peter Poljovka 
        predseda pedagogickej komisie AS FEI STU 


